
Förslag från deltagare i dialogmötet 

Idrottsplats och idrottshall i Berga 
 

När ridverksamheten vid Ånestad nu har flyttat till Smedstad föreslår vi att kommunen 

undersöker om det är möjligt att bygga en idrottsplats och idrottshall på det frigjorda området. 

Folkungavallen har lagts ner och på Österbergaskolans fotbollsplan är det numera radhus. 

En idrottsplats på Ånestad kan vara en bra ersättning och stärka skolidrotten och utveckla 

föreningslivet i området. I området finns fyra näraliggande skolor, Bäckskolan, 

Ånestadskolan, Lillgårdsskolan och Vidingsjöskolan. 

I många sammanhang har det framhållits att vore av stort värde med ett rikare föreningsliv i 

Berga i bl a preventivt syfte.  En viktig förutsättning är då att det finns lokaler och 

anläggningar så att föreningar kan bildas och bedriva verksamhet. Det råder brist på lokaler i 

Berga – Vidingsjö och det är svårt att få tider i skolornas gymnastiksalar.  

Vi föreslår att det byggs en idrottshall på Ånestadområdet . Vi kan då se fram emot att 

många nya föreningar kommer att bildas och ha omfattande verksamhet för olika 

målgrupper. Det kommer vidare att bidra till integrationsarbetet i området. 

Samhällsplanering handlar om värdeskapande processer och att skapa värde för invånarna i 

stadsdelen. 

Linköpings kommun har beslutat att stadsdelen Berga skall vara ett prioriterat område och 

det här förslaget kommer att skapa stort värde för Berga. 
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